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Zápis z jednání krajské rady dne 5. 12. 2022

Místo konání: Senovážné náměstí 24 Čas konání: 18:30

Přítomní dle prezenční listiny (s právem hlasovat):

Dagmar Brabcová - Dáša (předsedkyně krajské rady), Petr Brabec - Juan (1. místopředseda
krajské rady), Vít Henych - Bobr (2. místopředseda krajské rady), Jan Petera - Slimák (předseda
okresu Praha 2), Radim Bureš (předseda okresu Praha 4), Zbyněk Kocman (předseda okresu
Praha 5), Jakub Netolický - Camrál (předseda okresu Praha 8), Jakub Hladík - Arny (předseda
okresu Praha 10), Ondřej Přerovský - Lazebník (zástupce KD)

Přítomní dle prezenční listiny (jmenovaní členové):

Jakub Martínek (Škebloň), Patrik Kouba (Procesor), Kája Brabcová

Přítomní dle prezenční listiny (hosté):

Jakub Dienstbier (Doktor)

Předsedající: Dagmar Brabcová Zapisující: Anežka Henychová

Termín příští rady: 2. 1. 2023

1. Poděkování 3

2. Ústřední lesní škola 3

3. Dotace MŠMT 3

4. Nová směrnice k dotacím 3

5. VLK Nota Bene 3

6. Betlémské světlo 3

7. Rotoped 4

8. Rozpočet 4

9. Různé 4

10. Zprávy z náčelnictva 4
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11. Kolečko okresů 4

Úkoly:

Všichni mají za úkol přemýšlet, jaký zajímavý prostor by mohl být příště na Poděkování

1. Poděkování
Bylo to pěkné, příště si musíme dát pozor na úzkou chodbičku.
Vyúčtování ještě není, čeká se na úřad, cenu odhadujeme do 35 tisíc. Na radě proběhla
ústní zpětná vazba. Z diskuse vyplynulo:

● Ulička byla příliš úzká a bylo v ní moc lidí.
● Je pozitivní, že se to podařilo výrazně levněji než bylo v rozpočtu.
● Je hloupé, že jsme rozbili věšáky, budeme je muset nahradit.
● Někomu chyběla prohlídka.
● Někdo by ocenil více jídla (také mohl být problém, že s jídlem se nepočítalo se

sborem).
● Okresy hlásily lidi, kterým chtějí děkovat, pozdě a VT tak neměl dost času na

přípravu ceremonie.
● Celkově to bylo hezké.

ÚKOL

Všichni mají za úkol přemýšlet, jaký zajímavý prostor by mohl být příště.

2. Ústřední lesní škola
Na ÚLŠ byl představen předběžný návrh budoucnosti vzdělávání. Nově by ČZ měla být
nepovinná a VZ by se měla rozdělit na několik modulů - vedoucí oddílu, vedoucí tábora a
výkonný zpravodaj. Je možné se přihlásit do pracovní skupiny, která se bude věnovat
budoucnosti vzdělávání.
Byly by dvě možnosti, jak kvalifikaci získat. Na kurzech budou (jako dosud) tři moduly v
jednom. Alternativní cesta počítá s existencí zkušebních komisí v regionech, které by
každý měsíc zasedaly. Bylo by to nejdřív v roce 2024 nebo 2025.

3. Dotace MŠMT
Středisko Javor ještě nemá odevzdané vyúčtování a ani se neozvalo. Juan podcenil
nefunkčnost systému. Nesmí se uplatňovat dotace na materiály, které jsou vyrobené
Junem s podporou MŠMT (tzn. stezky, knihy,...).
Praha 5 ani Praha 10 nečerpá provozní dotaci.
Do 14. 12. je potřeba odevzdat fyzicky vyúčtování MŠMT Leie.

4. Nová směrnice k dotacím
Ještě není vydaná.
Kraj Praha dostane 100550 Kč na akce s krajským přesahem. Dohodli jsme se také na
patronaci skautského plesu a šlo by to na něj například využít.

5. VLK Nota Bene
KRJ schvaluje projekt, vůdce a hospodáře jak je uvedeno v projektu.
Pro: opt. většina

USNESENÍ

KRJ schvaluje projekt VLK Nota Bene 2023, vůdce kurzu Daniela Pokorného a hospodáře
kurzu Václava Henycha.

Návrh byl přijat. Hlasovalo PRO: Optická většina
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6. Betlémské světlo
Plánuje se tramvaj. Budou dvě a budou jezdit v sobotu 17.12.2022 od jedné odpoledne.
Juan bere kohokoli samostatného a komunikativního (reklama: naučí se zdobit tramvaj).
Rumpál nebude dělat stánek na Míráku a nabízel, jestli to nechce někdo převzít, ale kdyby
někdo měl svoji akci, tak Rumpál má stánek. S Bárou Trojak se domlouvají nějaké další
akce - např. donést světlo primátorovi. Hledáme nějaký oddíl, co by tam chtěl jít
(optimálně děti a ne dospělí). Krtek na Praze 5 něco chystá, Zbýňa ji odkáže na kraj. Praha
10 - 23.12. odpoledne bude mít stánek na MČ.

7. Rotoped
Ještě není projekt, Juan je přesvědčen, že tým dáme dohromady. Spustíme přihlašování,
nemá cenu otálet. Až se spustí přihlašování, tak půjde mail konferencí.

8. Rozpočet
V tuto chvíli je v pracovní verzi. Jsou tam věci k dovyjasnění od Davida Černého. Barva roku
je Veri Peri. Na granty (vyúčtování + žádosti), je tam vyčleněno 110 tisíc. Akce jsou navýšené
kvůli rostoucím cenám energií a potravin. Každý kurz má možnost schodku 5 tisíc.
Z hospodářské vyhlášky - nemáme tam stanovenou částku na projekty. Rozpočet bude
dopracován a bude se schvalovat na lednové radě.

9. Různé
Termín lednové rady - bude už 2. ledna, kdo nemůže, může se připojit online.
Vyznamenání - kdo chce navrhnout medaili sv. Jiří, je třeba návrhy poslat medailové
komisi do konce prosince. MK se sejde 12. ledna, a na únorovém náčelnictvu se to bude
řešit. Juana oslovil Jirka Feit, že chtějí udělovat medaili sv. Jiří, a on tvrdí, že to medailová
komise má, ale nedostalo se to sem.
Kontroly MHMP - Dáša dnes odpoledne posílala do rady výsledek kontroly MHMP
(kontrola, kterou dělá kontrolní oddělení magistrátu). Dopadlo to velmi dobře, jenom
středisko Pasát mělo nějaké nejasné doklady a bude muset vracet cca 5 tisíc, což je ale
vlastně dobrý výsledek na to, kolik jsme čerpali.
Zimní přechod Brd - aktivity a občerstvení na místě budou.
Miquik - Byli tam Juan, Procesor a Bublina, viděli tam Šikovné ruce, nabídli koncept
roverské hry roverskému odboru. Dáša a Škebloň se těší na vyúčtování.

10. Zprávy z náčelnictva
● Pracuje se na vývoji a metodice k zakládání nových oddílů. Většina dětských oddílů

vznikla rozdělením stávajících oddílů v Praze a Středočeském kraji.
● Byl představen Kodex jednání dospělých, textová podoba už byla schválena -> bude

implementován do hnutí.
● Byl představen rozpočet na příští rok, objevila se otázka výše mezd zaměstnanců

kanceláře ústředí Junáka. VRJ přednese analýzu a náčelnictvo pak řekne, zda je to
adekvátní či ne.

● Shání se donoři - na akce (docela se daří) i na provoz hnutí (moc se nedaří).
● Byla diskuse nad podporou a dotováním kurzů - kam až je chceme podporovat či

nikoli.
● Příští náčelnictvo bude v únoru.
● Businessové aktivity 2 - šlo o to, že dali hrubý nástřel, kam by se ty aktivity mohly

ubírat. Proběhly diskuse o tom, jestli je to úplná blbost, nebo jestli bychom nějaké
dělat měli. Nešlo to nijak dopodrobna a byl to počátek nějaké debaty, která se
povede dál.

11. Kolečko okresů
Praha 2 - Zítra mají radu, budou dál připravovat SZ, budou rozpracovávat nabídku na
pořádání plesu.
Praha 4 - Minule je navštívila návštěva z kraje - jak se jí to líbilo? Dáša už úplně zapomněla,
jak se parkuje na sídlišti, ale bylo to fajn. Káje se líbilo, že se tam cítila, jako by tam patřila.
Čeká je vánoční besídka s občerstvením. Byli s Doktorem na ÚLŠ, Šikovné ruce měly
stánek na Miquiku.
Praha 5 - Doháněli opozdilce s granty a dotacemi. Chystají se na akce na příští rok, zdá se
jako problém sehnat vhodné ubytování.
Praha 6 - Také měli návštěvu, rada se s návštěvou trochu protáhla.
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Praha 8 - Měli sněm. Na tuto středu plánují diskusi o tom, jak si představují okresní setkání
a chtějí si stanovit cíle. Středisko Stopaři bude mít skautskou Rybovku, hledají zájemce do
sboru. Bude to v kostele na Proseku. Pořádali rádcovský kurz a vše se povedlo. Zástupci
předsedy okresu (Camrála) jsou Kája a Kaktus. Středisko Sever se přihlásilo k pořádání
celostátního kola ZVaS za 2 roky.
Praha 10 - Na Čechově náměstí od 13 do 16 rozdává Lampa betlémské světlo. Bublina
rozjíždí rádcák - únor/březen.
KD - Proběhlo pražské oldskautské setkání - bylo tam asi 30 lidí. Splnilo to účel, Lazebník
myslí, že se to povedlo. Asi budou probíhat tradiční besídky v okresech.
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